
 
TVEIT MENIGHETSRÅD    

     
Til menighetsrådets medlemmer.    

Menighetsrådsmøte nr. 8. ble holdt tirsdag 06.12. 22 kl.19,00 på 

menighetshuset. 

Til stede: Torgny Bøhn, Gunn Bjerke, Gyrd Kjevik, Marianne F. Gabrielsen, 

 Eva Ryen, Knut Anders Borgen, Jens Olai Justvik, Ellen Najmy Mørch 

 

Fravær: Rita Solum, Kari Britt Nyhus, Hans B. Andreassen 
 

Sak. 21.22       Godkjenning av innkalling / saksliste og protokoll fra forrige møte.      

Vedtak: Innkalling og saksliste ble godkjent.      

Vedtak: Protokoll fra møte 11.10.22 ble godkjent.    

 

Sak: 22.22 Punkter som kan brukes ved forespørsel om nye kandidater til å stå på 

  valg for nytt MR.                                                                                                

  Menighetsleder la frem punkter som viser satsingsområder i arbeid  

  videre for det nye menighetsrådet (2023-2027). Frist på å spørre de som 

  står på den interne lista settes til 1.feb. 

Vedtak: MR vedtok lista over prioriterte satsingsområder som kan brukes i 

forespørsel til nye kandidater for menighetsrådsvalget høsten 2023. 

Sak: 23.22 Møteplan våren 2023. 

Forslag til møteplan for våren 2023 

AU 10.jan. 14.feb. 14.mars 11.apr. 09.mai 

 

MR 24.jan. 28.feb. 28.mars 25.apr. 23.mai 

 

Vedtak: MR vedtok følgende datoer for AU og MR våren 2023 

 

Informasjon/diskusjon. 

*Litt oppsummering av høsten og tanker videre.                                 

 Takket være gode hjelpere, har vi kunnet gjennomføre en del av   

 trosopplæringstiltakene for barn og unge selv om vi ikke har hatt fast vikar for 

 Lise.. Tomine E. Dalene, Elisabeth Brennsæter, Therese D. Gabrielsen,  

 Rebekka H. Langeid (hun hadde ungdomsbandet et par ganger) gjør en flott 

 jobb og er ansatt timebasert. Staben yter også ekstra til for å få gjennomført 

 “de viktigste” punktene i planen. Konfirmantarbeidet går godt, og det er nå i 

 gang et samarbeid med Hånes. Håpet er å få opp et engasjement hos  

 konfirmantene og at de får en tilhørighet i menigheten sin.   



Ellers ser vi at det er vanskelig å få ungdomsklubben UT til å fungere.  

 Kanskje må vi tenke nytt igjen her. Tiden etter Korona merkes på   

 engasjementet. Men med et godt samarbeid mellom stab, MR og frivillige, har 

 vi tro på at det vil svinge oppover igjen. 

*Bruk av trosopplæringsmidler og dokumentasjon. For 2023.                             

  Nytt system i forhold til de midlene vi får som tilskudd fra kommunen til 

 trosopplæring. Viktig å dokumentere alt som går til trosopplæring. Husk  

 |å måle inn mot strategien vår. Hva trengs av utstyr, opplæring, innhold, folk 

 m.m.  

*Bladet vårt. Tanker for videre drift.                                                             

 Staben i Tveit tar kontakt med staben i Hånes for en avklaring. 

*Hva skjer med Forpakterboligen, og hva har vi av muligheter for kirkekaffe, 

 klubber, “søndagskole” m.m. i fremtiden?                                                           

 - Det er usikkert hva OVF tenker om Forpakterboligen. 

Hva med å bygge på/ om på Bårehuset, og aktivt kunne bruke dette til for 

eksempel dåpsfamilier før og etter gudstjenester, søndagskole, konfirmant 

undervisning, kirkekaffe, minnestunder etter begravelser ol.  AU forbereder 

sak på hva menigheten har behov for ved Tveit kirke for å ivareta kirkens 

funksjon inn i fremtiden.                                                            

Staben diskuterer forslaget og AU tar kontakt med kirkevergen for å legge 

 frem forslag og diskutere dette. 

*Regnskapet for 2022. Det ser ut til å bli et godt overskudd for 2022. 

 

Eventuelt. 

- 1. søndag i advent kom det tilbakemelding på at kirkerommet var for kaldt.. 

  (Undertegnede mener at det var god varme søndagen etter. På julekonserten) 

_- Det har kommet ønske fra Kvales Minne om mulighet for å hente beboere 

 til gudstjenester. Daglig leder sender ut forespørsel til frivillige om dette. 

* Basaren 11.mars må avholdes på Grendehuset pga. dårlige   

 parkeringsmuligheter i forbindelse med byggeprosjektet ved siden av  

 menighetshuset.  Det trengs gevinster både til boksalg og åresalg. 

- Menighetsrådet er positiv til en konsert/sangkveld i kirken på onsdag før 

 menighetsweekend. 

 

 

Ellen Najmy Mørch 

 


